
Z A P I S N I K 
sa 9. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 29.03.2018. godine sa početkom u 16,00 sati 
u prostoriji Društvenog doma u Rugvici, Trg Josipa Predavca 1. 

 
Nazočni: gđa. Ana Munić, g. Stipo Rašić, g. Emil Majstorović, g. Branko 

Karamarko, g. Tomislav Jambrišak, gđica. Ivana Gavran, g. Marijan Matijević g. 
Stipo Rajić, g. Željko Vojković, g. Ivica Kuzmec, g. Marko Petek, g. Šimo Bilić, g. 

Danijel Šošić, g. Robert Kostić. 
Izočni: gđica. Amina Džombić. 

Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 
    g. Nenad Jakšić, zamjenik općinskog načelnika, 

    g. Ivica Radanović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 
    gđa. Slavica Kalaica, voditeljica poslova za prostorno  

           planiranje i komunalne djelatnosti, 
    gđa. Jasna Pleša, voditeljica računovodstva, 

    g. Nenad Haleuš, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Dugo Selo, 
    g. Zvonimir Carek, novinar 01 Portala. 

Zapisničar: Mira Grebenar. 
 

Sjednicu otvara gđa. Ana Munić, predsjednica Općinskog vijeća, pozdravlja 
nazočne, utvrđuje da je sjednici od 15 vijećnika nazočno 14, dakle postoji kvorum 

za pravovaljano donošenje odluka i predlaže slijedeći 
 

D N E V N I   R E D 
1. Verifikacija zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća održane 08.02.2018. 

godine, 
2. Pitanja i prijedlozi, 

3. II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Rugvica za 2018. g. i projekcije za 
2019. g. i 2020. g., 

a) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture i vodnih građevina za 2018. godinu, 

b) I. Izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018.godinu, 
4. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture i vodnih građevina za 2017.godinu, 
5. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

2017.godini, 
6. Izviješće o radu Općinskog načelnika za 2017.godinu, 

7. Odluka o prodaji parcele u poduzetničkoj ( radnoj ) zoni Rugvica – sjever, 
8. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog otpada na 
području Općine Rugvica, 

9. Odluka o dopuni Odluke o komunalnom doprinosu, 
10.  Zaključak o imenovanju članova Odbora za Statut i poslovnik, 

11.  Zaključak o imenovanju članova Odbora za poljoprivredu, 
12. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za procjenu šteta od 

elementarne nepogode,  
13. Zaključak o imenovanju članova Odbora za imenovanje naselja, ulica i 

trgova. 
Predloženi dnevni red se jednoglasno prihvaća. 

Ad. 1. 
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Nitko nije imao primjedbi na zapisnik sa 8. sjednice, pa Općinsko vijeće 
nakon glasovanja jednoglasno donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 8. sjednice Općinskog vijeća održane 08.02.2018. 
godine, prema tekstu u prilogu zapisnika. 

 
Ad. 2. 

A) g. Ivica Kuzmec postavlja pitanje vezano uz kanalizaciju. 
g. Mato Čičak odgovara da je kanalizacija Dugo Selo – Rugvica završila sve 

procese, čekamo odobrenje tendera koje je pripremila Vodoopskrba i odvodnja 
Zagrebačke županije. Sve je spremno, samo treba izaći natječaj da se krene u 

proceduru. A kad će to točno biti, u ovom trenutku ne zna. 
 

B) g. Ivica Kuzmec daje prijedlog da se uputi dopis Županijskoj upravi za ceste 
da u prioritet sanacije uvrste cestu od vrtića u Rugvici do pročistača koja je u 

jako lošem stanju. 
g. Mato Čičak slaže se s prijedlogom, navodi da je zvao direktora ŽUC-a i 

između ostalog, žalio se i na tu cestu, ali i na cestu kroz naselje Sop gdje bi se 
trebao graditi nogostup. Još kaže da ćemo im poslati dopis jer su nam i inače 

ceste jako loše i dosta propale tokom zimskog perioda. 
 

C) g. Emil Majstorović podsjeća da je bilo riječi da će RUKOM nabavljati korpe 
za čišćenje kanala, pita kad se iste misle nabavljati. 

g. Mato Čičak odgovora da oko toga nismo poduzeli ništa, no, prijavili smo se 
na natječaj Ministarstva graditeljstva za jedan mini bager. Smatra da je ovaj 

prijedlog dobar, to će se provjeriti i odreagirati. 
 

D) g. Marko Petek kaže da je izašao članak u Večernjem listu gdje je pisalo da 
bi se biokompostana trebala graditi na našem području. 

g. Mato Čičak odgovara da se desio nesporazum, odnosno kriva interpretacija  
vezana uz odlagalište u Tarnom. Općina Rugvica u svom prostornom planu nema 

nikakvu lokaciju gdje bi se nešto takvo moglo smjestiti, te o tome nismo s nikim 
razgovarali. 

 
E) g. Robert Kostić postavlja pitanje vezano uz dugovanje Nogometnog kluba 

Sava iz Sopi, naime dobili su ovrhu za neplaćene račune za plin. Napominje da je 
razgovarao s predsjednikom kluba, oni se pozivaju na to da im je u općini nekad 

obećano da će to biti plaćeno. 
g. Mato Čičak odgovara da je prošle godine zatvoren dobar dio dugovanja tog 

nogometnog kluba. Navodi da se radi o iznosu koji nije plaćan zadnje tri godine, 
također ističe da je nova uprava sve znala i nije plaćala, a računi se, kaže, moraju 

plaćati. Još kaže da je općina Rugvica otplatila dugove za vodu svih nogometnih 
klubova i svake se godine za sve klubove plati podjednaki iznos. 

g. Robert Kostić kaže da se ovdje radi o starim dugovanjima, te pita da li će 
općina dopustiti da se klub zatvori. 

g. Željko Vojković kaže da je problem u tome što je klubu poslana opomena, 
ali to nitko nije preuzeo, pa se nisu mogli žaliti. 

g. Mato Čičak napominje da NK Sava nije plaćala ništa, plaćala je općina, a u 
jednakim iznosima plaćala je svim klubovima. Na kraju kaže da se može doći i u 

općinu i o tome razgovarati. 
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F) g. Željko Vojković podsjeća da mu je na zadnjoj sjednici vijeća obećan 

odgovor vezan uz njegovo pitanje o zaposlenicima u RUKOM-u. Također postavlja 
pitanje i u vezi registra ugovora iz 2017. godine koji još nije stavljen na našu 

stranicu. 
g. Ivica Radanović odgovara da u općini Rugvica ima 6 zaposlenika, posla ima 

jako puno, radi se maksimalno korektno, no, nije se stiglo neke stvari napraviti. 
 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednica Općinskog vijeća 
zaključila raspravu po ovoj točci dnevnog reda. 

 
Ad. 3. 

Obrazloženje po ovoj točci dnevnog reda daje općinski načelnik g. Mato Čičak. 
Upoznaje nazočne da se sastao Odbor za financije i proračun koji je razmotrio 

prijedlog izmjena. Napominje da se i kod ovih izmjena radi o pet, šest stvari, 
uglavnom vezanih uz EU fondove. Jedna od stvari je što se sa općinom Odžak 

zajedno prijavljujemo na INTERREG za obnavljanje zgrade stare škole u Nartu i 
prenamjenu u dom zdravlja. Naime, za parcelu gdje je bio stari vatrogasni dom u 

Nartu  imamo problema sa imovinsko pravnim odnosima, a jedan od problema je 
i sa premalim brojem parkirališnih mjesta, te smo se iz toga razloga odlučili na 

to. Nakon toga još daje podatke o ostalim izmjenama – nabava radnog stroja, 
projekt za izgradnju novog vrtića, projekt uređenja Abesinije, povećanje stavke za 

svlačionice u Rugvici. Još upoznaje nazočne da smo na Ministarstvo regionalnog 
razvoja prijavili izgradnju 650 metara nogostupa u Novom Svibju, a u planu 

izgradnje imamo nogostup na četiri mjesta – Obedišće, Ježevo, Rugvica i 
Hruščica. 

g. Emil Majstorović, član Odbora za financije i proračun upoznaje nazočne da 
se Odbor sastao, razmatrao je prijedlog izmjena proračuna te jednoglasno 

predlaže Općinskom vijeću da donese II. izmjene i dopune proračuna za 2018. 
godinu. 

gđa. Jasna Pleša kaže da je promijenjena stavka prihod od eksploatacije 
mineralnih sirovina, a također i stavka prihod od Hrvatskih voda zahvaljujući 

izmjenama Zakona o vodnom gospodarstvu temeljem kojeg općina prihoduje veći 
% od naplaćene naknade. Stavka intelektualne usluge je također veća - zbog 

konzultanata. 
g. Marko Petek postavlja pitanje u vezi stavke „subvencije trgovačkom 

društvu“-RUKOM-u, gdje je ta stavka povećana za 610.000,00 kuna, a 
pojašnjenje daje gđa. Jasna Pleša navodeći da se radi o povećanju stavke za 

izgradnju vrtića na 500.000,00 kuna, i stavke za nabavu kontejnera (svlačionice) 
za NK Rugvicu na 115.0000,00 kuna. 

g. Željko Vojković kaže da je za DV u Nartu planirano 250.000,00 kuna, a od 
toga 240.000,00 kuna za projektnu dokumentaciju. 

g. Ivica Radanović kaže da ćemo za projekt vrtića za 200.000,00 kuna 
aplicirati na Ministarstvo demografije gdje očekujemo neka sredstva, drugi je 

projekt vrtića u produžetku stare škole, a da li će se realizirati, za sada ne znamo. 
Treći projekt je sportsko rekreacijska zona na jezerima. 

g. Željko Vojković kaže da je donesena odluka o izgradnji javne rasvjete, a sad 
je u proračunu i održavanje i izgradnja i proširenje, pita zašto je to tako planirano. 

g. Mato Čičak odgovara da imamo spremne projekte za ugradnju LED rasvjete, 
uskoro će taj natječaj ići van. Neće biti održavanja od strane općine. 
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g. Marko Petek kaže da postoji stavka utrošeno gorivo za strojeve, a na prošloj 
sjednici je donesena odluka da se ti strojevi daju RUKOM-u na upravljanje. 

g. Ivica Radanović odgovara da strojevi još nisu u njihovom vlasništvu iz 
razloga što smo iz porezne uprave dobili tumačenje da bi na to darovanje općina 

trebala platiti porez od oko 50.000,00 kuna. 
g. Mato Čičak kaže da bi se nekakvom drugačijom odlukom ti strojevi trebali 

dati RUKOM-u na upravljanje. 
g. Ivica Kuzmec ispred kluba vijećnika HSS-a predlaže, pošto potičemo 

natalitetnu politiku, da se probaju naći sredstva da se svim osnovnoškolcima 
plaća topli obrok za slijedeću školsku godinu. Predlaže da se prethodno s 

ravnateljem vidi o kojem se broju djece radi. 
g. Mato Čičak odgovara da se o tome već pričalo, tad je ta cifra izgledala puno. 

To bi bilo oko osamsto do devetsto tisuća kuna godišnje. Napominje da će o tome 
razmisliti za jedan od slijedećih rebalansa proračuna. 

Nitko se više nije javio za diskusiju pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 
12 glasova „za“ i 2 „suzdržana“ glasa donosi 

 
II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Rugvica za 2018. g. i projekcije za 

2019.g. i 2020. g.,  
a) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture i vodnih građevina za 2018. godinu,  
b) I. Izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu, 

sve prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 4. 
Kraće obrazloženje Programa gradnje za 2017. godinu daje gđa. Slavica 

Kalaica. Nazočne upoznaje sa bitnim stavkama programa iz čega je vidljivo da je 
od planiranih 6.845.000,00 kuna realizirano 2.265.887,00 kuna. Naime, radi se 

o tome da nisu realizirani svi projekti, a jedan od nerealiziranih je i reciklažno 
dvorište. Vodi se kraća diskusija o projektima u kojoj sudjeluju g. Ivica Kuzmec, 

g. Robert Kostić, g. Mato Čičak i gđa. Slavica Kalaica. 
g. Željko Vojković traži da mu se za slijedeću sjednicu dostavi troškovnik i 

okončana situacija za trg u Rugvici, jer bez obzira što smo sredstva dobili iz 
fondova, čini mu se da je to ipak previše novaca. 

g. Mato Čičak kaže da može doći kod njega i pogledati svu dokumentaciju 
vezanu uz to. Još kaže da su svi natječaji u skladu sa svim propisima i zakonima, 

a ukoliko smatra da postoji neki problem, može to prijaviti. 
g. Željko Vojković odgovara da će doći pogledati i dokumentaciju vezanu uz 

rasvjetu od rotora prema Dugom Selu. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 

sa 11 glasova „za“ i 3 „suzdržana“ glasa donosi 
 

Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture i vodnih građevina za 2017. godinu, prema tekstu u prilogu 

zapisnika. 
Ad. 5. 

gđa. Slavica Kalaica daje obrazloženje i o Programu održavanja za 2017. 
godinu gdje je izvršenje također manje od planiranog. Navodi koji su radovi 

obuhvaćeni ovim programom – odvodnja atmosferskih voda, održavanje javnih 
površina, održavanje asfaltiranih i makadamskih cesta, nabava građevnog 
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materijala, gorivo, zimska služba, prometna signalizacija, staze i okviri na 
grobljima i drugo. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 12 
glasova „za“ i 2 „suzdržana“ glasa donosi 

 
Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

2017. godini, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 6. 
Vezano uz izvješće općinskog načelnika za 2017. godinu nazočnima kraće 

obrazloženje daje općinski načelnik g. Mato Čičak. Kaže da je u prošlom mandatu 
odrađeno niz stvari. Što se tiče socijalne skrbi, sve je kao i prije – nabava 

udžbenika, financiranje produženog boravka, besplatan prijevoz za sve učenike 
srednjih škola i studente, zatim kultura, sport, vatrogastvo – svugdje je jedan veći 

standard. Uz naše poticajne mjere ujedinili smo sve udruge i podigli na još jedan 
viši nivo. Započeti su radovi na outlet centru, postignut dogovor oko izgradnje 

tržnice, postignuti prioriteti za naše OPG-ove u smislu da oni imaju prednost. 
Kaže da veliki projekti kreću, te je ponosan na sve što je odrađeno, a ove godine 

će uložiti još više truda da se sve bolje odradi. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 11 

glasova „za“ i 3 „suzdržana“ glasa donosi 
 

ZA K L J U Č A K 
Prihvaća se Izviješće o radu Općinskog načelnika za 2017.godinu, prema 

tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 7. 
gđa. Ana Munić upoznaje nazočne da je 16.03. održana sjednica 

Povjerenstva za otvaranje ponuda za prodaju parcele u radnoj zoni, stigla je samo 
jedna ponuda –od firme “Pećo interijer” iz Dugog Sela - koja je prihvatljiva. 

g. Mato Čičak smatra da je dobro što smo zatražili novu procjenu i snizili 
cijenu. Sad imamo učestale upite za parcele u toj zoni, te je mišljenja da će se 

zona malo pomalo popuniti. Poziva sve vijećnike da svim zainteresiranim daju 
informaciju da imamo dosta veliku površinu na prodaju. Također smatra da bi 

cijena trebala biti i manja kako bi privukli što više investitora. 
g. Ivica Radanović napominje da bi u roku od 30 dana trebalo potpisati 

ugovor sa ponuditeljem, koji od tad ima rok od godinu dana da provede 
parcelaciju. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi  

 
 

O D L U K U 
o prodaji parcele u poduzetničkoj ( radnoj ) zoni Rugvica – sjever, prema 

tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 8. 
g. Ivica Radanović podsjeća nazočne da se radi o tome da smo na zadnjoj 

sjednici vijeća donijeli odluku o načinu pružanja javne usluge prikupljanja 
miješanog komunalnog i biorazgradivog otpada, sad se predlaže nadopuna u 

članku 9. na način da se javna usluga obračunava u mjesečnim, akontacijskim 
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ratama, te se u članku 16. dodaju stavci koji govore o djelomičnom, odnosno 
potpunom oslobođenju od plaćanja odvoza smeća. Također se u članku 34. 

definira iznos ugovorne kazne. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 

jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog otpada na području 
Općine Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 

 
Ad. 9. 

g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je tvrtka ”Bajkmont” podnijela zahtjev 
da im se omogući smanjenje komunalnog doprinosa s obzirom da se oni bave 

proizvodnjom. Naime, oni su u završnoj fazi ishođenja građevne dozvole, u planu 
je da krenu s investicijom gradnje hale na 105.000 m³. Ovom se odlukom predlaže 

da se investitori koji grade objekte gdje će se odvijati isključivo proizvodnja i gdje 
bi visina komunalnog doprinosa bila veća od 2.000.000,00 kuna, oslobode 

plaćanja istog u iznosu od 30% od cjelokupnog iznosa, uz uvjet da komunalni 
doprinos plate jednokratnom uplatom. Smatra da tako velike projekte trebamo 

podržati i omogućiti im da čim prije krenu u izgradnju. 
g. Marko Petek pita koliki je ukupan iznos za platiti. 

g. Mato Čičak odgovara da je ukupno za platiti 3.000.000,00 kuna. 
g. Marko Petek je mišljenja da kod tako velike investicije  nije problem 

platiti 3 umjesto 2 milijuna kuna. 
g. Mato Čičak kaže da će ovdje doći investitor koji će platiti odmah 2 

milijuna kuna i zaposliti ovdje 50-tak radnika. Osim toga, “Bajkmont” će i  adresu 
imati na našem području i biti rugvička firma. 

g. Robert Kostić smatra da ovakvu odluku treba pohvaliti, s obzirom da se 
radi o proizvodnoj firmi. 

g. Mato Čičak također je mišljenja da se proizvodnji davanja trebaju 
smanjiti, a onima koji se bave samo prodajom, treba iste povećati. Smatra da nije 

u redu da sada kad je u pitanju smanjiti nešto hrvatskoj firmi, to je sada problem. 
g. Željko Vojković kaže da HSS je za to, ali predlaže da smanjenje ne bude 

30%, nego 15-20%. Kaže da se ovdje otvara mogućnost da se nekim firmama 
pogoduje.  

g. Marko Petek kaže da nije protiv tih firmi koje se bave proizvodnjom, no, 
onda bi trebalo donijeti odluku da se komunalni doprinos smanjuje svima koju 

grade.  
g. Mato Čičak kaže da je odluka transparentna, smatra da nije u redu da 

se cijelo vrijeme živi u pričama pogodovanja i sumnji, te kaže g. Vojkoviću da 
predloži drugačiju odluku, pa će se o njoj glasati. 

g. Željko Vojković navodi da oni ne traže ništa posebno, nego samo 
informaciju gdje se, što  kako troši. 

g. Mato Čičak kaže da se cijelo vrijeme govori o namještanju, pogodovanju, 
nečem protuzakonitom. No, kaže da oni mogu biti za ovu odluku, mogu predložili 

neku drugačiju, pa će se o njoj glasovati. Još navodi da su oni s ljudima tri puta 
sjeli, odrazgovarali i oni su pristali na ovakve određene uvjete, da li da im sada 

mijenjamo i kažemo 15 % - oni nam ne bi platili ovaj iznos odjednom, već bi rekli 
da će to plaćati u iduće tri godine na rate. A ovako će sjesti trenutno cijeli iznos. 
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g. Emil Majstorović smatra da se ovakvim prijedlogom potiče i druge 
investiture da dođu na naše područje. 

g. Ivica Kuzmec je mišljenja da se ne bi trebalo, čim vijećnici HSS-a nešto 
pitaju ili traže, smatrati da su protiv nečega. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
sa 12 glasova „za“ i 2 „suzdržana“ glasa donosi 

 
O D L U K U 

o dopuni Odluke o komunalnom doprinosu, prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 

 
Ad. 10. 

g. Marijan Matijević,  Odbora za izbor i imenovanja upoznaje nazočne da se 
Odbor sastao i predlaže Općinskom vijeću da u Odbor za Statut i Poslovnik 

imenuje Jambrišak Tomislava za predsjednika, te Munić Anu, Gavran Ivanu, 
Matijević Marijana i Džombić Aminu za članove. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 12 
glasova „za“ i 2 glasa „protiv“ donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

U Odbor za Statut i Poslovnik imenuju se: 
1. Jambrišak Tomislav, 

2. Munić Ana, član, 
3. Gavran Ivana, član, 

4. Matijević Marijan, član, 
5. Džombić Amina, član. 

 
Ad. 11. 

g. Marijan Matijević, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja upoznaje 
nazočne da se Odbor sastao i predlaže Općinskom vijeću da u Odbor za 

poljoprivredu imenuje Šajnović Ivana za predsjednika, Gregurić-Lacković 
Magdalenu, Karamarko Branka, Jambrišak Tomislava i Novak Grgec Marka za 

članove. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 11 

glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
U Odbor za poljoprivredu imenuju se: 

1. Šajnović Ivan, 
2. Gregurić-Lacković Magdalena, član, 

3. Karamarko Branko, član, 
4. Jambrišak Tomislav, član, 

5. Novak Grgec Marko, član. 
 

Ad. 12. 
g. Marijan Matijević, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja upoznaje 

nazočne da se Odbor sastao i predlaže Općinskom vijeću da u Povjerenstvo za 
procjenu šteta od elementarnih nepogoda imenuje Radanović Ivicu za 

predsjednika, te Glavač Mladena, Šajnović Ivana, Petrinić Vladu i Kostić Roberta 
za članove. 
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Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 12 
glasova „za“ i 2 „suzdržana“ glasa donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

U Povjerenstvo za procjenu šteta od elementarne nepogode imenuju se: 
1. Radanović Ivica, 

2. Glavač Mladen, član, 
3. Šajnović Ivan, član, 

4. Petrinić Vlado, član, 
5. Kostić Robert, član. 

 
Ad. 13. 

g. Marijan Matijević, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja upoznaje 
nazočne da se Odbor sastao i predlaže Općinskom vijeću da u Odbor za 

imenovanje naselja, ulica i trgova imenuje Matijević Marijana za predsjednika, te 
Gavran Ivanu i Šošić Danijela za članove. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 11 
glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

U Odbor za imenovanje naselja, ulica i trgova imenuju se: 
1. Matijević Marijan 

2. Gavran Ivana, član, 
3. Šošić Danijel, član. 

 
 

Predsjednica Općinskog vijeća zaključila je sjednicu u 18,15 sati. 
 

KLASA: 021-05/18-01/4 
URBROJ: 238/26-18-2 

 
Zapisničar:             PREDSJEDNICA 

                     OPĆINSKOG VIJEĆA 
 

Mira Grebenar             Ana Munić 


